

SPECIAL EVENTS  
ÉVÉNEMENTS HORS-SAISON

ABOUT / À PROPOS DES  
CSO

HANDEL'S MESSIAH  
LE MESSIE DE HAENDEL  
DEC 20 & 21 DEC • 7 PM | 19 H 00

Jeannette Sorell  
Conductor | Chef

NATIONAL ARTS CENTRE  
CENTRE NATIONAL DES ARTS

For tickets | billets:  
[www.nac-cna.ca](http://www.nac-cna.ca)

CHRISTMAS SINGALONG  
CHANT DE NOËL

DEC 10 DEC • 2 PM | 14 H 00

Sing amongst CSO choristers with descants by the children's chorus of Christ Church Cathedral and Shawn Potter at the organ. Have your favourite song added to the program by making a donation. This fundraising event will support our CSO@60 concert on June 8th.

Chantez avec les choristes de CSO avec descentes par le chœur d'enfants de la cathédrale Christ Church, avec Shawn Potter à l'orgue. Faites ajouter votre chanson préférée au programme en faisant un don. Cet événement de collecte de fonds contribuera à notre concert CSO@60 du 8 juin.

FIRST BAPTIST CHURCH  
PREMIÈRE ÉGLISE BAPTISTE

140 LAURIER AVE WEST  
140 AVE LAURIER OUEST

Tickets | Billets 20 • Child / Enfants Free • Gratuit

Since 1964, the Cantata Singers have been bringing choral music to our nation's capital and beyond, with hundreds of concerts and thousands of works from all over the world. The choir's annual concert series presents innovative programmes of a wide variety of classical and contemporary music. This season, we celebrate the past, look to the future and take pride in our musical place in Ottawa and Canada.

Depuis 1964, les Cantata Singers ont apporté la musique chorale à notre capitale nationale et au-delà, avec des centaines de concerts et des milliers d'œuvres du monde entier. La saison annuelle du chœur offre une programmation novatrice présentant une vaste gamme d'œuvres classiques et contemporaines. Cette saison, nous célébrons le passé, nous nous tournons vers l'avenir et nous sommes fiers de notre présence musicale à Ottawa et au Canada.



Many thanks to our  
generous supporters!

Merci à nos  
généreux mécènes!

Please visit our website to find out about  
volunteer opportunities, to make a  
donation or to sponsor a concert.

Visitez notre site web pour en apprendre  
davantage sur les occasions de bénévolat,  
les dons ou le parrainage d'un concert.

CONTACT US | POUR NOUS JOINDRE

Cantata Singers of Ottawa  
PO Box 71096 Laurier West RPO  
Ottawa ON K2P 2L9

[www.cantatasingersottawa.ca](http://www.cantatasingersottawa.ca)

613.798.7113



60<sup>th/e</sup>  
SEASON/SAISON

2023  
2024

DIAMOND SERIES  
SÉRIE DE DIAMANTS

CANTATA  
SINGERS

of OTTAWA

Choral Singing Re-imagined!  
Le chant choral re-inventé!



## RACHMANINOFF VESPERS LES VÊPRES DE RACHMANINOV

## ARCTIC SOUNDSCAPES LES PAYSAGES SONORES ARCTIQUES

# CSO@60

Dear music lovers,

Welcome to our season of celebration, our **60th season!** We start with Rachmaninoff's Vespers, the All-Night Vigil. The Vespers is a signature piece of CSO, who have performed it seven times under three different conductors. Arctic Soundscapes will explore works inspired by the Arctic, including works by several of Canada's leading composers. Our celebration concert, CSO@60, culminates in a performance of Haydn's magnificent Nelson Mass, a piece that we last performed on our 10th anniversary in 1974! Come and experience the inspiring world of choral music with us.

Sincerely,

*Andrew McAnerney*

CSO ARTISTIC DIRECTOR

Chers mélomanes,

Bienvenue à notre saison de célébration, notre **60e saison!** Nous commençons par une interprétation complète des Vêpres de Rachmaninov, les Vigiles nocturnes. Les Vêpres sont l'une des œuvres emblématiques des CSO, qui ont donné sept représentations complètes sous la direction de trois chefs de chœur. Les Paysages sonores arctique explorera des œuvres inspirées par l'Arctique, y compris des œuvres de plusieurs des plus grands compositeurs canadiens. Notre concert de célébration, CSO@60, se termine par une interprétation de la magnifique messe Nelson de Haydn, une œuvre que nous avons interprétée pour la dernière fois lors de notre 10e anniversaire en 1974! Venez vivre avec nous l'inspirant monde de la musique chorale.

Sincèrement,

*Andrew McAnerney*

DIRECTEUR ARTISTIQUE, CSO



Join us on a celestial pilgrimage with Rachmaninoff's greatest choral work, the All-Night Vigil, with transcendent melodies reaching from the profound depths to heavenly harmonies. Come and hear Ottawa's finest low bass vocalists.

Participez à un pèlerinage céleste avec la plus grande œuvre chorale de Rachmaninov, les Vigiles nocturnes, avec des mélodies transcendantes qui s'élèvent des profondeurs jusqu'aux harmonies séraphiques. Venez écouter les meilleurs chanteurs de basse profonde d'Ottawa.

**NOVEMBER 12 NOVEMBRE • 2023**

**3 PM • 15 H 00**

ST JOSEPH'S CHURCH | ÉGLISE SAINT-JOSEPH  
174 RUE WILBROD STREET

Choral music and songs from Arctic countries, inspired by ice, snow, northern lights and the midnight sun. Be transported to ancient landscapes and awesome nature captured and expressed through music.

Musique chorale et chansons des pays arctiques, inspirée par la glace, la neige, les aurores boréales et le soleil de minuit. Laissez-vous transporter dans des paysages anciens et une nature impressionnante, capturés et exprimés par la musique.

**APRIL 14 AVRIL • 2024**

**3 PM • 15 H 00**

ST JOSEPH'S CHURCH | ÉGLISE SAINT-JOSEPH  
174 RUE WILBROD STREET

A celebration concert featuring favourite works from the last 60 years and a complete performance of Haydn's masterpiece, the Nelson Mass, with the Ottawa Baroque Consort and four superb local soloists. A reception will follow.

Un concert de célébration présentant les œuvres préférées des 60 dernières années, et une interprétation complète du chef-d'œuvre de Haydn, la Messe Nelson, avec Le Consort baroque d'Ottawa et quatre superbes solistes locaux. Une réception suivra.

**JUNE 8 JUIN • 2024**

**7:30 PM • 19 H 30**

CARLTON DOMINION-CHALMERS CENTRE  
355 RUE COOPER STREET

Premium / Prémium 50 • Adult / Adultes 30  
Senior / Aînés 25 • Student / Étudiants 10

Premium / Prémium 50 • Adult / Adultes 30  
Senior / Aînés 25 • Student / Étudiants 10

Premium / Prémium 50 • Adult / Adultes 30  
Senior / Aînés 25 • Student / Étudiants 10